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Porządek  posiedzenia  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:    

Nr. 1.2021 

w dniu 28 stycznia –  godz. 1000 
 

 

1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 3 lutego 2121 

roku. 

3. Rozpatrzenie skargi z dnia 7 stycznia 2021 roku na działalność Wójta 

Gminy w sprawie oświetlenia w miejscowości Modlinek. 

4. Rozpatrzenie petycji z dnia 14 grudnia 2020 roku. 

5. Informacja o pozyskiwanych środkach zewnętrznych na realizację zadań 

inwestycyjnych w 2020 r.  

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

   W posiedzeniu, któremu przewodniczył Krzysztof Poźniak – Przewodniczący 

Komisji,  udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej stronę 

pierwszą niniejszego protokołu, Pani Dagmara Aleksandrowicz – Sekretarz 

Gminy, Pani Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Komisji o godzinie 1011 otworzył on-line posiedzenie Komisji  

i po powitaniu członków Komisji oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 4 radnych, co wobec składu Komisji 

wynoszącego 4 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji.  

 

 

Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad i poddał pod 

głosowanie elektroniczne ww. porządek obrad:  

 

Głosowało  -  4 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 
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Wyniki imienne głosowania elektronicznego: 

ZA (4) 
Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

Protokół Nr  9.2020 z dnia 14 grudnia 2020 roku 

 

 

Głosowało  -  4 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 9.2020 

bez uwag. 

 

 

 

Ad. 2.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu            

3 lutego 2020 roku. 

 

Z uwagi na fakt, iż skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest tożsamy, 

jak Komisji Rewizyjnej, na Komisji nie były ponownie omawiane projekty 

uchwał, ponieważ szczegółowo zostały omówione na Komisji Rewizyjnej.  

 

Wobec powyższego, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała 

pozytywnie następujące projekty uchwał: 

 

 zmian w budżecie Gminy Ustka na 2021 rok, 

 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2021 – 

2029, 

 zmiany Uchwały Nr XIX.203.2012 Rady Gminy Ustka z dnia 15 czerwca 

2012 roku w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet oraz zwrotu 
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kosztów podróży służbowych przysługujących sołtysom z terenu Gminy 

Ustka, zmienionej Uchwałą Nr XXXIX.476.2014 z dnia 27 czerwca 2014 

roku, 

 wyrażenia zgody na zawarcie umowy o partnerstwie oraz wspólnej 

realizacji z Gminami: Słupsk, Kobylnica, Kępice i Ustka projektu  

pn. „Podnoszenie jakości edukacji przedszkolnej na obszarach wiejskich 

w gm. Słupsk, Kobylnica, Kępice i Ustka”, 

 wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia z Miastem Słupsk, Powiatem 

Słupskim, Gminą Miasto Ustka, Gminą Słupsk, Gminą Kobylnica, Gminą 

Damnica i Gminą Dębnica Kaszubska w sprawie wspólnego 

opracowania i finansowania Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Miasta Słupska na lata 2021 – 2030, 

 likwidacji Szkoły Podstawowej w Wytownie, z siedzibą: 76-270 Ustka, 

Wytowno 43, dla której organem prowadzącym jest Gmina Ustka, 

 wyrażenia woli współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Ustka a Gminą 

Lubawka. 

 

Ad. 3.  Rozpatrzenie skargi z dnia 7 stycznia 2021 roku na działalność Wójta 

Gminy w sprawie oświetlenia w miejscowości Modlinek. 

 

Dagmara Aleksandrowicz Sekretarz Gminy Ustka 

 omówiła ww. skargę. 

 

Komisja zbadała skargę z dnia 7 stycznia 2021 roku na działalność Wójta, 

złożoną przez Panią /*/ w sprawie oświetlenia w miejscowości Modlinek. 

Po szczegółowym zapoznaniu się ze skargą oraz wyjaśnieniami Wójta Gminy 

Ustka, Komisja wypracowała Stanowisko uznające skargę za bezzasadną. 

Niniejsze Stanowisko Komisji zostanie odczytane na Sesji Rady Gminy Ustka. 

Treść Stanowiska Komisji stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Krzysztof Poźniak Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie 

elektroniczne  ww. stanowisko : 

 

Głosowało  -  4 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 
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Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko Komisji. 

 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego: 

ZA (4) 

Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

Ad. 4.   Rozpatrzenie petycji z dnia 14 grudnia 2020 roku. 

 

Dagmara Aleksandrowicz Sekretarz Gminy Ustka 

 omówiła ww. petycję zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Komisja zbadała petycję z dnia 14 grudnia 2020 roku dotyczącą masowych 

szczepień przeciwko wirusowi SARS CoV – 2. 

Po szczegółowym rozpatrzeniu petycji, Komisja wypracowała Stanowisko 

uznające petycję za bezzasadną. Niniejsze Stanowisko Komisji zostanie 

odczytane na Sesji Rady Gminy Ustka. 

Treść Stanowiska Komisji stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Krzysztof Poźniak Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

elektroniczne ww. Stanowisko : 

 

Głosowało  -  4 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła Stanowisko Komisji. 
 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

ZA (4) 
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Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

Ad. 5.  Informacja o pozyskiwanych środkach zewnętrznych na realizację 

zadań inwestycyjnych w 2020 r.  

 

 

Krzysztof Poźniak Przewodniczący Komisji 

 wszyscy otrzymali informację. Czy są pytania i uwagi? 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie: 

 

 

  Informacja o pozyskiwanych środkach zewnętrznych na realizację  

 zadań inwestycyjnych w 2020 r. 

 

Głosowało  -  4 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. 

informację zgodnie z zał. Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Wyniki imienne głosowania elektronicznego : 

ZA (4) 

Leszek Konarzewski, Marian Korbiel, Jan Nieścioruk,  Krzysztof Poźniak  

 

 

Radny Marian Korbiel 

 Dofinansujemy MKS Jantar. Kilku chłopaków z gminy są „trzonem” 

klubu. Nie wiem kto ustala takie informacje, ale mamy swoją gazetę – 

zrobić zdjęcie i opublikować mały artykuł w gazecie. Chłopaki wygrali 

teraz awans do Mistrzostw Polski Młodzików, są w pierwszej ósemce  

w Polsce.  
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Dagmara Aleksandrowicz Sekretarz Gminy Ustka 

 Jak najbardziej Panie radny, zasadna uwaga.  

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godz. 

1023 zamknął posiedzenie Komisji Rady Gminy.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                       Przewodniczył: 

        Przewodniczący Komisji 

Protokołowała                Krzysztof Poźniak 

Natalia Słatwińska 


